



Rantong Zhang

Shenzhen

+86 755 3680 1908
rantong.zhang@hankunlaw.com

PRACTICE AREAS

- Private equity and venture capital
- Mergers and acquisitions
- Capital markets
- Corporate restructuring
- General corporate

PROFESSIONAL EXPERIENCE

Ms. Zhang has over 13 years of legal service experience in the capital markets. Prior to joining Han Kun Law Offices, she practiced at two other well-known law firms. Ms. Zhang possesses full-cycle legal service experience across the capital markets spectrum:

In domestic and overseas capital markets, Ms. Zhang has advised dozens of Chinese companies on their IPO listings on domestic and overseas stock exchanges (including Shanghai, Shenzhen, and Hong Kong), as well as on private placements, major asset restructurings, and listed company acquisitions involving domestic public firms. She also serves as legal counsel to multiple A-share listed companies. Her expertise spans a diverse range of sectors, including automotive-related industries, new energy and advanced materials, communications and semiconductors, technology, media and telecommunications (TMT), life sciences and healthcare, consumer and retail, fintech and financial services, and industrial manufacturing.

In the investment and M&A field, Ms. Zhang has represented numerous investors (including but not limited to Sequoia China, Legend Capital, Sinovation Ventures, CICC Capital, Pine Grove Capital, and Huajin Capital) in domestic investment and M&A transactions. The legal services she provides cover due diligence, transaction structure design, negotiation participation, transaction document drafting, and issuing legal opinions.

EDUCATION

Ms. Zhang graduated from Renmin University with a master's degree in civil and commercial law.

QUALIFICATIONS

Member of the PRC Bar

SOCIAL RESPONSIBILITIES

Leading Foreign-Related Legal Talent of Shenzhen

WORKING LANGUAGES

Chinese, English



张冉瞳

深圳

+86 755 3680 1908
rantong.zhang@hankunlaw.com

业务领域

- 私募股权和风险投资
- 兼并和收购
- 资本市场
- 企业重组改制
- 一般公司事务

工作经历

张冉瞳律师具有 13 年以上资本市场法律服务经验。在加入汉坤前，张冉瞳律师曾在另外两家知名律师事务所工作。张律师拥有资本市场领域全链条法律服务经验：

在境内外资本市场领域，张律师曾为十数家中国公司在境内外证券交易所（包括上海、深圳、香港等）的 IPO、境内上市公司定向增发以及重大资产重组、上市公司收购等工作提供法律服务，并担任多家 A 股上市公司的法律顾问。涉及的行业包括汽车相关产业、新能源与新材料、通信半导体、科技、媒体和电信、生命科学与健康医疗、消费与零售、金融科技与服务、工业与制造业等。

在投资与并购领域，张律师曾经代表众多投资者（包括但不限于红杉中国、君联资本、创新工场、中金资本、松禾资本、华金资本等）在中国境内进行投资与并购交易，所提供的法律服务包括开展尽职调查、交易结构设计、参加谈判、起草交易文件、提供法律意见等。

教育背景

张冉瞳律师毕业于中国人民大学，并获民商法学硕士学位。

执业资格

中华人民共和国律师执业资格

社会任职

深圳市涉外法律领军人才

工作语言

中文、英文